
BESLUITENLIJST COMMISSIE SAMENLEVING d.d. 11 februari 2020

Aanwezig de leden: René Zonnebeld (PvdA), Ramon Pardo Kruidenier (D66), Jan Mark ten
Hove (SGP), Stavros Barzas (VVD), Mieke van 't Verlaat-de Kruijf (VVD), Margreet de Deugd
(CDA), Jako Sterrenburg (CU)

Portefeuillehouder: de heer P.J. Verheij
Griffier: mevrouw A.J.A. Conrad-Smit
Voorzitter: de heer A.H. Brasser

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. Hij start de
commissie met de leden te attenderen op de aandachtspunten die zijn
besproken in het Presidium en zijn benoemd in de weekbrief van 31 januari jl. om
de commissievergaderingen te verbeteren.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag Commissie Samenleving & Grondgebied d.d. 21 januari 2020
Besluit
De heer Pardo Kruidenier heeft als  opmerking bij punt 4 uit het verslag dat de
termijn van een jaar niet genoemd staat. De voorzitter geeft aan dat de
verduidelijking bij deze is benoemd en zal worden aangepast in het verslag. Het
is tevens vastgelegd in het geluidsbestand.

Het verslag wordt met bovenstaande wijziging vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mondelinge mededelingen vanuit het college.

Bespreekstukken
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4 Raadsvoorstel Zienswijze Meerjarenbeleidsplan DG&J van Dienst Gezondheid en
Jeugd (2524136)

Besluit
De commissie staat achter de zienswijze zoals deze nu voor ligt. Wethouder
Zandvliet zal de reactie vanuit het AB op de zienswijze delen met de raad.

Het raadsvoorstel zal als hamerstuk worden geplaatst op de agenda van de raad
van 18 februari 2020.

5 Raadsinformatiebrief Visie Sociaal Domein (2525845)
Besluit
Wethouder Zandvliet zal, indien mogelijk, een terugkoppeling geven van de
collegeconferentie van aankomende vrijdag 14 februari, waar dit onderwerp op
de agenda staat.

De raadsinformatiebrief zal op de doorlopende lijst ingekomen stukken worden
geplaatst van de raad van 18 februari 2020.

Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
De voorzitter vraagt de commissieleden om hun mening over de vergaderwijze
van deze commissie. De algemene mening is dat de commissieleden content zijn
met de nieuwe werkwijze en het ervaart als efficiënter vergaderen. Ramon Pardo
Kruidenier geeft nog mee dat het bezoeken van regionale bijeenkomsten heel
nuttig en leerzaam kan zijn en raad het een ieder aan hier naar toe te gaan.

Rene Zonnebeld (PvdA) vraagt naar het beleid over het gebruik van
e-mailadressen voor raadsleden in het kader van de avg regeling. De griffie geeft
mee dat er in het verleden niet gekozen is voor specifieke mailadressen vanuit
de gemeente, omdat hier kosten aan verbonden waren. De griffie werkt volgens
de avg regeling. Het staat de raadsleden vrij om een specifiek mailadres te
gebruiken, speciaal voor raadsaangelegenheden.

Ramon Pardo Kruidenier (D66) vraagt wethouder Zandvliet of zij de garantie kan
geven dat de avg regeling in combinatie met het sociaal beleid richting inwoners,
denk hierbij aan bijvoorbeeld signalerende huisbezoeken, wordt gegarandeerd?
Wethouder Zandvliet geeft aan dat de uitvoeringsorganisaties een eigen avg
beleid hebben en daarvoor zelf verantwoordelijk zijn. Er zijn haar geen
herkenbare signalen vanuit Alblasserdam bekend.

Ramon Pardo Kruidenier (D66) informeert naar de status van Smile. Gebleken is
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dat zij geen ondersteuning meer bieden in het MFC Maasplein en ook de website
was off-line. Wethouder Zandvliet geeft aan dat MFC Maasplein in zee is gegaan
met een andere partner vanwege de beheersituatie van het MFC Maasplein.
Smile blijft zeker een partner in het nieuwe gemeentehuis. De website van Smile
staat hier los van.

Margreet de Deugd (CDA) vraagt in het kader van rapporteurschap vanuit de
raad of er nog commissieleden naar de bijeenkomst van het ouderenplatform
ZHZ gaan op 19 februari as. met als thema "Scheiden met schade, van onmacht
naar kracht". Rene Zonnebeld (PvdA) gaat hier naartoe en zal hierover
terugkoppelen in de commissie.

Jako Sterrenburg (CU) geeft aan dat hij een melding heeft gekregen over de
go-app. Daar kwam hij een agenda van deze commissie tegen die niet helemaal
overeenkomt met de agenda in i-babs. Antoinette Conrad geeft namens de griffie
aan dat de Drechtraad werkt met de go-app en van daaruit is de melding
verstuurd. Onze gemeente zit nog in een opstartfase en werkt voorlopig alleen
met i-babs.

7 Sluiting
Besluit
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 20.55 uur en
dankt een ieder voor hun inbreng.
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